
Fra: Line Østhus <info@byenvarkopervik.no> 
Sendt: 22.08.2022 08:11:13 
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Emne: 22/4694 Innspill til forskrift 

Byen vår Kopervik er positive til tiltaket men ønsker å komme med noen innspill: 

- Flere stativer må settes opp slik at de ikke ligger "strødd" i veien for transport. Dette gjelder 
spesielt i sentrum; Nå som vi har miljøgate i den ene enden med mye trafikk er det særdeles 
viktig. - God skilting/informasjon om at disse ikke kan ligge hvor som helst. 

- Vi ser på det som en mulighet for turisme ifm. gjestehavn og bobilgjester, at tilbudet blir 
informert/reklamert om i disse områdene. 

- Promille: De må bli fjernet før kl. 23:00 spesielt i helgene for å unngå promillekjøring. God 
informasjon og reklame i forkant om hva som er lov og ikke, vi foreslår at kommunen i tillegg til 
sosiale medier bruker lokalavisene både Haugesunds Avis og KarmøyNytt for å nå ut til alle 
aldersgrupper. El-sparkesykler har mye både gode og dårlige rykter på seg, da er det en fordel for 
kommunen å kommunisere ut til alle innbyggere hvilke sikkerhetstiltak som blir gjort og at det er 
først og fremst en prøveordning på 2 år. God info om dette kan forebygge hærverk/misbruk av 
syklene for de som ønsker å ha syklene permanent på Karmøy. 

-- 


